

LYG FAMOUS GROUP CO., LTD

Sale Manager: Allen Song WhatsApp/Phone/Wechat: +8618861515646

Email: <u>allen@ysfamous.com</u> Web: <u>www.ysfamous.com</u>

锅巴、薯条、妙脆角、三角片生产线

Fried Snacks Production Line



该生产线通过原料混合、挤压膨化成型(或切断机成型)、油炸甩油、调味、包装、更换模具和选择合适的生产工艺可生产各类油炸类膨化食品。譬如锅巴、薯条、炒脆角、小鱼酥、披萨卷、酥京果、三角片等产品。产品花色多样、口感酥脆不油腻。

This production line can make different kinds fried snacks(such as rice crusts, ships, bulges, pizza rolls, Doritos)based on changing die moulds and manufacturing technique. The production process includes mixing, extruding, cutting, frying, flavoring and packing. The products are crispy and less oil.



装机功率 /Installed Power	88kw	126kw
实耗功率 /Power Consumption	65kw	82kw
生产能力 /Production Capacity	100-150kg/h	200-260kg/h
外形尺寸 /Dimension	21000 × 1500 × 2200mm	30000 × 1500 × 2200mm

烘烤奇多食品生产线

Baked Cheetos food production line



该生产线是一种新型的挤压膨化小食品生产设备。采用玉米渣为主要原料,在挤压机转盘的挤压与揉搓作 用下,挤出不规则的扭曲条状物料,根据客户要求可切成不同长度的产品,最后经焙烤或油炸后调味,即可生 产出口味丰富的产品,因其香酥可口、营养美味而广受消耗者青睐。

Cheetos are special extruded snacks with crunchy and great taste. They are made by a special extrusion process. The corn grits are moisturized in the flour mixer with water and fed to the Rotary Head Extruder. Due to the two rotary plates, corn grits are squeezed and twisted to curls shapes. The cutting knifes can cut into required lengths. The Cheetos can be fried in cooking oil or toasted in oven and then cooled before flavoring. Seasoning is sprayed on the surface to achieve different favorable tastes. Due to the delicious flavors and nutrition, it is quite popular with consumers.



装机功率 /installed Power	85kw	80kw
实耗功率 /Power Consumption	66kw	65kw
生产能力 /Production Capacity	100-200kg/h	100-200kg/h
外形尺寸 / Dimension	21000 × 1800 × 2100mm	18000 × 1400 × 2200mm

夹心米果生产线

Core Filling Snack Food Production line



生产线从原料配制、挤压膨化、夹芯、成型、切断、喷涂、调料到成品一次完成,自动化程度高。该生产线具有可选机型多、设备配置灵活、原料范围广范、产品种类多、操作简单等特点。更换模具和选择合适的生产工艺可生产夹心米果、夹心饼、麦烧、麦香鸡块、营养早餐、玉米片等膨化产品。经膨化后的食品具有口感酥脆、易消化、香味独特、是消费者理想的休闲食品。

Core Filling Snack production line can do the works of raw materials preparation, extrusion, core filling, shaping, cutting, coating and flavoring at a time, which is high automation degree. This production line has the advantages of more machines choice, flexible and diverse configurations, wide range of raw materials application, numerous in products variety and easy operation. It can make the puffed food, such as core filing snack food, filling biscuit, nutrition breakfast, corn flakes etc. After being puffed, the products are crispy, easy to digest and unique taste. They are the perfect leisure food for consumers.



装机功率 /Installed Power	74kw	105kw	205kw
实耗功率 /Power Consumption	52kw	75kw	150kw
生产能力 /Production Capacity	100-150kg/h	200-260kg/h	400-500kg/h
外形尺寸 /Dimension	17000 × 1300 × 2200mm	20000 × 1500 × 2200mm	30000 × 1500 × 2600mm

螺旋贝壳、妙脆角食品生产线

Screw/Shell/Bugles Chips Processing Line



- 1、拌粉机/Mixer
- 2、螺旋输送机/Screw conveyer
- 3、单螺杆主机/Single screw extruder
- 4、输送切断机/Cutter

- 5、冷却床/Pulling&cutting machine
- 6、热风干燥机/Dryer machine
- 7、自动油炸机/Auto fryer
- 8、单滚筒自动调味线/Automatic flavoringline



生产线介绍 Main Line To Features

该生产线主要以马铃薯淀粉、玉米淀粉、面粉等为原料利用独特的挤压成型工艺。生产市场上流行的形状各异的二次膨化食品。该生产线设计合理。自动化程度高。挤压参数控制精确。主机配有高低压螺杆。增加了原材料的使用范围。降低了成本。改善了产品的品质。主要产品有:螺旋、贝壳、圆管、方管、圆圈、卡通形、运动型等。

This process line uses potato starch, corn disrch, cassava starch, wheat flour as materials produced various shapes second inflating food. This line is reasonable design, high automation, extruding parameter exactitude controlled. Main extruder has high and low pressure screw, enwide the scope of raw material, reducing processing cost and modify the product quality. Main products: screw, shell, round tube, square tube, ring, cartoon shape and sport shape etc.



生产线技术参数 Technical parameter

装机容量 Installed capacity	70KW	86KW
实耗功率 Power consumption	40KW	55KW
生产能力 Output	40-50kg/h	60-100kg/h
外形尺寸 Size	15000 × 1200 × 1800mm	16000 × 1200 × 1800mm

生产工艺流程 The Production Process Flow



油炸面食生产线

Fried Flour Snack Food Processing Line



生产线介绍 Main Line To Features

油炸面试膨化生产线适用于将面粉等原料通过多道压辊进行压制加工,采用特制机构分切成不同的形状,并经过油炸使其膨化。油炸后再进行调味与烘干,即制成美味可口的休闲食品。该生产线设计合理,操作简单。

Frying flour food processing line used to put flour through many roller pressing, using different types of cutter to get different of shapes, and then through frying let them inflating. Then flavoring and drying after frying to get good taste leisure food. This line is reasonable design and easy operation.

生产工艺流程 The Production Process Flow



- 1、拌粉机/Mixer
- 2、复合压延机/Compound roller pressing machine
- 3、提升机/Large-hoister

- 4. 油炸机/Fryer
- 5. 提升机/Hoister
- 6、调味机/Flavor machine











	KZM—I油炸面食生产线 Frying flour processing line	
装机容量 Installed capacity	60KW	12L/h(燃油)
实耗功率 Power consumption	50KW	8-12L/h(耗油)
生产能力 Output	150kg/h	150kg/h
外形尺寸 Size	12000 × 800 × 800mm	12000 × 800 × 1800mm

营养米、人造大米生产线

Reconstituted Rice/Artificial Rice Processing Line



生产线简介 Production Line Introduction

粮食是人类获取营养的主要来源之一。但是一般谷物的营养元素含量各不相同。由于谷物在加工过程中损失大量蛋白质和微量元素,使营养成份大大降低。人造大米(营养米)技术是挤压原理在粮食再生利用方面的突破。该技术最大特点是将人体所需的各种营养素添加到食品中,生产出各种保健食品。疗效食品和功能食品。产品食用方便。易干消化吸收。深受消费者欢迎。

Turning broken rice into high-quality reconstituted rice. Processing broken rice into grains of rice with specific product characteristics requires state-of-the-art twin screw extruder technology. Extrusion processes can be used to produce top-quality reconstituted rice indistinguishable from the natural product. Competence is applied to every stage of processing involved in the production of fortified rice: from grinding, blending, conditioning, extrusion and drying through to sifting, storage and packing. Depending on the desired product properties, the precise product-specific extrusion parameters can be determined by the customer. Ground broken rice is transformed in Dinggong's twin screw extrusion systems into new grains whose appearance is remarkably like the of natural rice. As desired, the reconstituted rice can be fortified via addition of vitamins and minerals. Important properties such as color, form, size and texture as well as cooking characteristics and cooking time can be determined precisely.

Iron fortified rice is extruded fortified with micronized ground ferric pyrophosphate(MGFP)would increase body iron stores in children. This is an effective strategy for reducing iron deficiency anemia.

- ①拌粉机 /Mixer
- ②螺旋提升机 / Screw conveyor
- ③双螺杆主机 /Twin-screw extruder
- ④震动冷却机 / Vibratory cooling machine
- ⑤风送机 /Air conveyor
- ⑥烤箱 / Dryer
- ⑦冷却输送机 / Cooling conveyor



装机功率 /installed Power	68,5kw	96,5kw	165kw
实耗功率 / Power Consumption	43kw	60,5kw	103kw
生产能力 / Capacity	120-150kg/h	180-240kg/h	300-400kg/h
外型尺寸 /Dimension	18000 × 1200 × 2200mm	20000 × 1500 × 2200mm	22000 x 3500 x 4300mm

玉米片、早餐谷物生产线 Corn Flakes/Breakfast Cereal Production



生产线简介 Production Line Introduction

玉米片/早餐谷物是一种具有很高营养价值的早餐食品。它们通常以玉米粉和其他谷物为主要原料。经过混合、挤压、压片、干燥、高温焙烤以及涂糖、冷却后制成酥脆香甜的脆片。玉米片主要是用于早餐拌以牛奶和咖啡食用,也可作为休闲零食。这条生产线还可以生产其他形状的早餐谷物产品,如圆圈状、小球、月亮形等。

Corn flakes are a popular breakfast cereal manufactured by twin-screw extruder through the treatment of flakes of grain, served with milk, coffee or marshmallows, were a very popular food among the families. Corn flakes (Breakfast Cereals)/crispy rice machinery is developed and manufactured on the basis of the international advanced extruder technology, which is named corn flakes breakfast processing line. Its technology performance and quality can teach international advanced level. This line consist of mixing, extrusion, flaking, drying, flavoring, packing which can be finished in one time, it is full automatically and easy to operate. The raw material is corn and other grains, corn should be determinate and peeling.

Other cereal products also can be produced by this production line like Fruit Loops, Coco Krispies Cruncheroos. Honey Loops etc.

①拌粉机 /Mixer

②螺旋提升机 /Screw conveyor

③双螺杆主机 /Twin-screw extruder

④布料机 /Vibrate feeder

⑤风送机 /Air conveyor

⑤压片机 /Flaking machine

⑦风送机 /Air conveyor

⑤烤箱 /Dryer

⑨提升机 /Hoister

19 布料机 / Vibrate feeder

型高温烤箱 /Hot air puffing dryer 型涂糖机 /Sugar spraying line

砂烤箱 /Dryer

®冷却输送机 /Cooling conveyor



装机功率 /Installed Power	140kw	160kw	190kw
实耗功率 / Power Consumption	90kw	120kw	140kw
生产能力 /Capacity	120-150kg/h	180-240kg/h	300-500kg/h
外型尺寸 / Dimension	39000 × 1200 × 2200mm	41000 × 1500 × 2200mm	43000 × 3500 × 4300mm

玉米片、早餐谷物生产线 Corn Flakes/Breakfast Cereal Production



生产线简介 Production Line Introduction

玉米片/早餐谷物是一种具有很高营养价值的早餐食品。它们通常以玉米粉和其他谷物为主要原料。经过混合、挤压、压片、干燥、高温焙烤以及涂糖、冷却后制成酥脆香甜的脆片。玉米片主要是用于早餐拌以牛奶和咖啡食用,也可作为休闲零食。这条生产线还可以生产其他形状的早餐谷物产品,如圆圈状、小球、月亮形等。

Corn flakes are a popular breakfast cereal manufactured by twin-screw extruder through the treatment of flakes of grain, served with milk, coffee or marshmallows, were a very popular food among the families. Corn flakes (Breakfast Cereals)/crispy rice machinery is developed and manufactured on the basis of the international advanced extruder technology, which is named corn flakes breakfast processing line. Its technology performance and quality can teach international advanced level. This line consist of mixing, extrusion, flaking, drying, flavoring, packing which can be finished in one time, it is full automatically and easy to operate. The raw material is corn and other grains, corn should be determinate and peeling.

Other cereal products also can be produced by this production line like Fruit Loops, Coco Krispies Cruncheroos. Honey Loops etc.

①拌粉机 /Mixer

②螺旋提升机 /Screw conveyor

③双螺杆主机 /Twin-screw extruder

④布料机 /Vibrate feeder

⑤风送机 /Air conveyor

⑥压片机 /Flaking machine

②风送机 /Air conveyor

⑧烤箱 /Dryer

⑨提升机 /Hoister

⑩布料机 / Vibrate feeder

①高温烤箱 /Hot air puffing dryer ②涂糖机 /Sugar spraying line

砂烤箱 /Dryer

砂冷却输送机 /Cooling conveyor



主机型号 / Model	DG65-III	DG70+ II	DG85 II
装机功率 /Installed Power	140kw	160kw	190kw
实耗功率 / Power Consumption	90kw	120kw	140kw
生产能力 /Capacity	120-150kg/h	180-240kg/h	300-500kg/h
外型尺寸 / Dimension	39000 × 1200 × 2200mm	41000 × 1500 × 2200mm	43000 × 3500 × 4300mm

组织蛋白、拉丝蛋白、素肉生产线 TVP/TSP/Meat Analogue Processing Line



①拌粉机 / Mixer ②螺旋提升机 / Screw conveyor

生产线简介 Production Line Introduction

植物组织蛋白食品生产线是我公司根据国内市场的需求,根据多年的挤压膨化技术。向市场推出的一种生产高蛋白、高纤维的膨化设备。物料在螺杆的推进下,在机筒内经过高温、高压、高剪切而发生蛋白组织化。生产出的产品肉质感强,纤维状态好物性高,深受生产厂家青睐。产品可添加到火腿,香肠,罐头食品以及多种即食食品来增加食品的咀嚼感。

Textured Soy Protein comes from defatted soy flour, which is a byproduct of soybean oil, so it is plentiful in supply. It's also quick to cook and a great source of vegetable protein without all the fat. Textured Soy Protein comes in small dry chunks resembling, well, died vegetables more than anything, or in a finely-ground form. It's flavorless, but when you rehydrate it and add your own flavors, it makes a great protein-filled addition to many dishes calling for ground meat. Because of its varying texture, it's versatile, and can take on the texture of many meats. For instance, it,s excellent in chili, tacos, veggie burgers and soups.

With muscle structure, it has better absorbency and can defend without cholesterol. It can be boiled in high temperature with different tastes, or added into meal product as stuffing. When it's used to replace meat in stews and soups, your family will hardly be able to tell the difference and since you can marinate it in many of the same sauces as meat, it can take on many of meat's flavors.



装机功率 /Installed Power	68 , 5kw	165kw
实耗功率 / Power Consumption	43kw	103kw
生产能力 /Capacity	240-290kg/h	400-500kg/h
外型尺寸 /Dimension	18000 × 1200 × 2200mm	22000 × 3500 × 4300mm

水产饲料生产线 Aquatic Feed Production Line



生产线简介 Production Line Introduction

我公司水产饲料生产线生产出来的水产食品具有膨化松软熟。蛋白质高、营养成份齐全,长时间漂浮水面 不浪费饮料。并且加入微量元素。可以促进鱼类快速生长,是不同生产厂家比较理想的选择。

Fish food is plant or animal material intended for consumption by pet fish kept in aquariums or ponds. Fish foods normally contain macro nutrients, trace elements and vitamins necessary to keep captive fish in good health. Fish food is a kind of unique digestive tract that requires specialized ingredients to ensure proper digestion and optimum health.

Approximately 80% of fish keeping hobbyists feed their fish exclusively prepared foods that most commonly are produced in flake, pellet or tablet form. Pellet forms, some of which sink rapidly, are often used for larger fish or bottom feeding species such as loaches or caffish.

Some fish foods also contain additives such as sex hormone or beta-carotene or to artificially enhance the color of ornamental fish. Generally the more moisture a particular example of fish food contains, the more readily it will deteriorate in quality.

①双螺杆主机 /Twin-screw extruder

②风送机 /Air conveyor

③烤箱 /Dryc

④提升机 /Hoister

⑤自动调味线 /Flavoring machine

◎提升机 /Hoister

の冷却机 /Cooler





	DG65 III	DG70- ()	Dg85- II
装机功率 /installed Power	70kw	90kw	120kw
实耗功率 / Power Consumption	40kw	50kw	100kw
生产能力 /Capacity	120-150kg/h	200-250kg/h	400-500kg/h
外型尺寸 / Dimension	22000 × 1200 × 2200mm	24000 × 1500 × 2200mm	28000 × 3500 × 4300mm

宠物食品生产线

Pet Food Production Line



生产线简介 Production Line Introduction

宠物食品生产线赋于宠物食品以新颖的形状 独特的口味和色彩 并且以最科学的营养配比和易于消化等 特点来适应不断发展的宠物食品市场。丰富多彩的形状和口味适应各种宠物食品的要求。宠物食品生产线由拌 粉机、双螺杆挤出机、风送机、干燥机和调味线组成。

Pet food is close to the human beings food in the fine level, the health index and the nutritional ingredients, some of them request more highly than human beings. Pet food generally consists of meat, meat by products, cereal, grain, vitamins, and minerals. General grains, such as soybean meal, corn meal, cracked wheat, and barely, are often used to improve the consistency of the products. The meat is mixed with the other ingredients.

Ingredients are brought together in a mixer. Dry ingredients are grinded prior to mixing with wet ingredients. The mixed ingredient is heated in the pre-conditioner prior to feeding into the extruder. In extruder, the ingredients are cooked under intense heat and pressure as it moves toward the open end of the extruder where ingredients pass through a shaping die and knife. Dog food is dried in a multipass dryer until its moisture content is low enough to make it shelf stable, dog food may pass through a coating drum where animal fat and vitamins are applied onto dog food.

- ①拌粉机 /Mixer
- ②螺旋提升机 /Screw conveyor
- ③双螺杆主机 /Twin-screw extruder
- ④风送机 /Air conveyor



电源电压 /Input Voltage	380V/50Hz	390V/50Hz	380V/50Hz
装机功率 /Installed Power	70kw	90kw	120kw
实耗功率 / Power Consumption	40kw	50kw	100kw
生产能力 /Capacity	120-150kg/h	200-250kg/h	400-500kg/h
外型尺寸 /Dimension	22000 × 1200 × 2200mm	24000 × 1500 × 2200mm	28000 × 3500 × 4300mm

宠物咬胶食品生产线

Pet Chews Production Line





狗咬胶是经多种物料科学配比,由螺杆挤出机挤压成型制成棒状、骨状等不同形状的咬胶型宽物食品。它既可以提供犬类动物一些必须的应用。如:蛋白质、脂肪、维生素等,又可给爱犬磨牙,满足犬类爱咀嚼的嗜好。同时还可强壮齿龈和额骨,清洁口腔。清除牙垢。降低疾病传染,经常咀嚼并定期刷牙可以减慢齿菌斑和牙垢的形成。能减少牙龈炎及其它污垢的形成。在小狗长牙阶段牙床很痒,既减轻痛苦,又保护家中的物品不被损坏。Pet chews takes starch as raw materials with scientific configuration and was extruded from co-extruder, it can be made into different kind of shapes such as stick, bone, bi-color, bi-flavor, etc. this kind of food not only provide protein, fat, vitamin, nutrition for dogs, but also satisfy the dog nature hobby. It has following features: strong teeth, clean mouth and teeth. The products can be in many shapes, like twist, double colors, corefilling and so on.





	EXTBD 車螺科生产线 Single Screw Extruder Line	EXT100 單螺籽生产税 Single Screw Extrader Line
装机功率 /Installed Power	70kw	100kw
实耗功率 /Power Consumption	50kw	70kw
生产能力 /Production Capacity	80kg/h	100kg/h
外形尺寸 /Dimension	19000 × 2000 × 2200mm	27000 × 2000 × 2200mm

面包糠生产线

Breadcrumbs Production Line





"面包糠"是广泛使用的食品添加辅料,主要用于西餐炸牛排、炸鸡腿等油炸辅料。 我公司研制开发的 "面包糠"专用生产线生产改变了传统面包糠的生产工艺,从面料投入到打碎成型均为流水线生产,人员少,余料可重复使用,无废料。降低了制造成本,提高了劳动生产率。主要产品针状情、颗粒屑、针状糠、颗粒糠。

Breadcrumb is widely used food as supplementary material. It is mainly used in the western-style food such as frying beefsteak, frying chicken leg and so on. It can add the crispy flavor. The production line working principle is different with traditional bread crumb technique. When producing, it does not make waste material. So production cost is reduced. Main product is acicular crumb, granular crumb etc.



装机功率 /Installed Power	71kw	94kw
实耗功率 /Power Consumption	46kw	61kw
生产能力 /Production Capacity	100-150kg/h	200-260kg/h
外形尺寸 /Dimension	18000 × 1300 × 2200mm	20000 × 1300 × 2200mm

营养粉 / 预糊化淀粉生产线

Nutritional Powder/Modified Starch Production Line



该生产线以大米、玉米、豆类等各种谷物为原料。经挤压膨化、干燥、粉碎和混合可生产各种营养粉,如婴儿米粉、芝麻糊和豆粉等。生产线从投料开始工艺流程自动完成。操作简单,无粉尘泄露,卫生节能。可方便地配以各种原料和营养素。

This process line uses rice, corn, beans and all kinds of grains as raw materials. Through extruding, inflating, drying, crushing and mixing, it could produce many kinds of nutrition powder, such as baby rice powder, sesame paste, beans powder and so on. This line could finish all the process automatically from the feeding to the end. It has features of easy operation, without leak of powder dust, sanitation, saving energy and easy tadd all kinds of raw materials and nutrient.

技术参数 Technical Parameter

装机功率 / Installed Power	77kw	108kw	150kw
实耗功率 / Power Consumption	50kw	75kw	100kw
生产能力 / Production Capacity	100-150kg/h	200-260kg/h	400-500kg/h
外形尺寸 / Dimension	19000 × 1300 × 2200mm	21000 × 1300 × 2200mm	30000 × 1500 × 2600mm

该生产线经过调节双螺杆挤压机机筒和螺杆结构。经挤压膨化、干燥、粉碎,可以同时生产多元化的变性 淀粉系列产品。适用于纺织品制造,食品加工、造纸、建材、铸造、石油钻井等领域。

This production line can make modified Starch, denatured starch, pre gel starch by changing different designed barrel and screws of double screw extruder. Through extruding, inflating, drying, crushing. Modified starch is widely used in textile, food process, oil drilling, paper, construction industries etc.

装机功率 /Installed Power	55kw	70kw	120kw
实耗功率 /Power Consumption	40kw	50kw	95kw
生产能力 /Production Capacity	100-150kg/h	200-250kg/h	600-800kg/h
外形尺寸 /Dimension	19000 × 1300 × 2200mm	21000 × 1300 × 2200mm	30000 × 1500 × 2600mm

粉碎设备

Grinder



本机为带旋风分离连续下料的粉碎机组,适用于膨化食品、膨化饲料、制药、化工、粉体等行业它具有结构简单紧凑、便于折装清洗、操作简便、能耗底、成品粒度可通过筛网改变、轴承水准却装置、无生温现象对物料的实用范围广等许多特点。材料采用不锈钢配用、美观大方、符合 "GMP "要求。本机为带旋风分离连续下料的粉碎机组,适用于制药、化工、食品、粉体等行业它具有结构简单紧凑、便于拆装清洗、操作简便、能耗底,成品粒度可通过筛网改变、轴承水冷却装置、无生温现象、对物料的实用范围广等许多特点。材料采用不锈钢配用、美观大方、符合 "GMP "要求。

It works with our kinds of food and feed processing line. For example, it supplies high fineness powder as the food and fish feed material. It also can work with the nutritional or modified starch production line to guarantee the fineness of final product. Row material id delivered to the grinding chamber via hopper by spiral feeder, and is cut and sheared by the high speed cutters, and then the material is moved into the whirlwind separator and the sack dust catcher by the catcher by the negative pressure sucking method. The ejection material meets the product requirement.

技术参数 Technical Parameter

装机功率 /Installed Power	15kw	8,5kw	13,5kw	30,5kw
生产能力 / Production Capacity	100-300kg/h	100-500kg/h	100-800kg/h	300-1200kg/h
外形尺寸 / Dimension	1,3×0,7×2m	3,8×1,3×2,8m	4,5×1,2×2,7m	5,8×1,4×2,7m

玉米加工设备

Corn Processing Equipment



生产线简介 Production Line Introduction

该玉米加工成套设备工艺先进、结构紧凑。通过对玉米的清理、去皮、破渣、分级、提胚、整粒、抛光、磨粉、平筛分级等一系列工艺。可同时生产出玉米胚、不同粒度的玉米粉、脱脂玉米粉等产品。满足不同用户和食品加工业的需求。

The corn processing equipment technology is advanced, compact structure. Through to the clearing of corn, peeling, broken slag, classification, mention the embryo, grain, polishing, grinding, flat screen classification and so on a series of crafts, can also produce corn germ and different particle size of corn flour, skim corn flour and other products to meet different users and food processing demand.

电源电压 /Input Voltage	380V/50Hz	
装机功率 /Installed Power	45kw	
实耗功率 /Power Consumption	35kw	
生产能力 /Production Capacity	300-400kg/h	
生产线长 /Length	16000mm	



DG-TXF 通心粉挤出机 Macaroni/Pasta extruder



DG70- II 双螺杆挤压膨化机 Twin-screw extruder



DG65- 皿双螺杆挤压膨化机 Twin-screw extruder



DG100 单螺杆挤压膨化机 Single-screw extruder



DG130 单螺杆挤压膨化机 Single-screw extruder



DG76 旋转头挤压机 Rotary head extruder

技术参数 Technical Parameter

主机型号 /Model			BG100			BG76
装机功率 /installed Power	34kw	44kw	46KW	75KW	16KW	21KW
主电机功率 / Main Motor Power	22kw	30/37/45kw	30KW	60KW	15KW	15KW
螺杆直径 /Dia, Of Screw	65mm	70mm	100mm	130mm		76mm
生产能力 / Capacity	100-150kg/h	200-280kg/h	60-100 kg/h	300-600 kg/h	100-300 kg/h	150-200 kg/h
外型尺寸 /Dimension	2600×1100×1900mm	3200×1100×1800mm	3200 × 1500 × 1650mm	3000×1000×1700mm	2800 × 1600 × 2200mm	2300×1150×2000mm

油炸、调味系列

Series Of Fryers/Flavoring Machines





电源电压 /Input Voltage	380V/50Hz	380V/50Hz	380V/50Hz
装机功率 /Installed Power	36kw	38kw	30kw
生产能力 /Production Capacity	100-150kg/h	100-200kg/h	100-200kg/h
外型尺寸 /Dimension	1200 × 1200 × 1100mm	4800 × 2300 × 2000mm	4000 × 1800 × 2100mm

烤箱系列

Series of Dryer



技术参数 Technical Parameter

设备型号 (Model	DKX3	DKX5	OKX3	OKX5	Steam dryer
电 (油)耗/Electric (gas) Consumption	28kw	42kw	5-10kg/h(gas	15-20kg/h(gas)	12-28kw power/100-300kg steam/h
加热温度 /Heating Temperature	~ 200°C	~ 200°C	~ 200°C	- 200°C	~ 180°C
生产能力 /Production Capacity	120-180 kg/h	150-200 kg/h	150-250 kg/h	200-500 kg/h	200-2000 kg/h
外型尺寸 /Dimension	5200 × 1250 × 1800mm	5500 × 1250 × 2200mm	5800 × 1500 × 2000mm	8000 × 1500 × 2500mm	11000×1700×2200mm

微波干燥杀菌设备

Microwave Dryer



- 微波设备具有干燥、杀菌、加热、膨化等作用、适用于营养谷物、营养米、调味料、快餐、干果、建材、陶瓷等。
- 选择性加热。因为水分子对微波吸收最好,所以含水量高的部分,吸收微波功率多于含水量较低有部分。这就是选择性加热的特点,利用这一特点可以做妻均匀加热和均匀干燥。
- ◆干燥脱水的水气方向由内到外。所以 微波干燥具有膨化作用 对后续的粉碎大有帮助。
- 节能高效。微波是直接对物料进行作用,因而没有额外的热能损失,炉内的空气与相应的容器都不会发热, 所以热效率极高。生产环境也明显改善。与远红外加热相比可节电 30%。
- Microwave dryer is with drying, sterilization, heating, puffing function for nutritional cereals, nutritional rice, seasonings, snacks, dried fruits, building materials, ceramics, etc.
- Selective heating. Water molecule strongly absorb microwave. So high water part absorb more microwave than low water part. Then high water part is heating more than low water part. This selective heating characteristics make sure material is uniformly heated and uniform dried:
- Water dehydration direction is from inside to the outside. Therefore, microwave drying has puffed effect on the subsequent crushing of great help;
- The energy efficient. Microwave directly effect on the material. Therefore no additional heat loss. Furnace air and corresponding container will not heat to save high thermal efficiency. The production environment is also significantly improved. It can save 30% energy comparing with the far-infrared heating type.

脱水率 /Dehydration Rate	15kg/h	20kg/h	40kg/h
輸送速度/Speed	变频调速 Frequency control	变频调速 Frequency control	变频请速 Frequency control
控温方式 /Temperature Control Type	普通控制及人机界面 PLC,红红	外线测温 Normal control or HMI PLC	infrared temperature measuremen
外形尺寸 / Dimension	8300 × 7200 × 1800mm	8500 × 7200 × 1800mm	10500 × 10500 × 2000mm

包装机系列

Series Of Packing Machines



- 进口 PLC 全电脑控制系统 人机界面 触摸屏操作简便、直观、性能卓越。
- 伺服运膜系统、定位准确、包装美观。
- 完善的自动报警保护功能 将损耗减到最低:
- 本机与计算装置配套即可自动完成计量、送料、充填制袋、日期打印的全部包装过程。
- · PLC control with touch panel-step by step instruction.
- · Equipped with servo winding system, pneumatic control system.
- The maximize to improve the whole machine's precision, reliability and stability.
- Use intellectual temperature controller, the high temperature control to ensure the neat sealing.
- The perfect automatic alarm safety protection, little waste. This machine completes the whole packing procedure of measuring, feeding, bagging, date printing, charging(exhausting), products out-putting. Counting automatically.

技术参数 Technical Parameter

电源规格 / Power specification	3.0Kw/220V_50Hz	3,5Kw/220V_50Hz	4,5Kw/220V_50Hz
包装速度 /Packing speed	< 45bag/min	< 45bag/min	≤ 45bag/min
包装袋尺寸 /Pouch size	W,50-200mm L,100-300mm	W,100-250mm L,100-350mm	W,100-350mm L,100-450mm
包装重量 / Packing weight	10-1000g	10-1000g	10-1000g
外型尺寸 / Dimension	1400 × 980 × 1700mm	1430×1200×1700mm	1780 × 1350 × 2000mm



电源规格 /Power specification	3 ,0Kw/220V_50Hz	2,0Kw/220V,50Hz	4, 2Kw/220V_50Hz	1 ,5Kw/380V ,50Hz
包装速度 /Packing speed	≤ 50beg/min	20-60bag/min	20-200beg/min	2406eg/h
包装袋尺寸 /Pouch size	W,50-200mmL,100-300mm	W, 50-280mmL, 50-190mm	W , 100-260mmL , 150-330mm	Air source 0,4-0,8Mpa
包装重量 /Packing weight	10-500g	100-1000g	10-500g	25-50kg
外型尺寸 /Dimension	1400×980×1700mm	1200 × 900 × 2000mm	4380 × 880 × 1500mm	750 × 1360 × 2400mm